
Saverna Põhikooli hoolekogu koosolek 
Protokoll nr 4 
 
Savernas          28.03.2023 
 
Koosoleku algus 18.00, lõpp 19.15 
Protokolli koostaja: Riin Kont 
Koosolekul osalesid: Dagmar Uibo, Marta Lehtmäe, Kaire Siimus, Mirjam Nikolai, Tiit Tammaru, Riin 
Kont, Marek Kamla ja videosilla vahendusel Maris Ader  
 
Päevakorrapunktid:  
1) Lisanduv võõrkeel teise keelena; 
2) Kooli eelarve; 
3) Võimalik liitumine programmiga KIVA (kiusamisvaba kool); 
4) Perepäevaga seotud tegevuste ajakava paikapanemine; 
5) Jooksvad küsimused. 
 
1) Perepäeva jaoks õnnestus saada toetust 350 eurot.  
Direktor tuli mõttele, et võiks ka djudo töötoa lisada. Lubas uurida trenni tegijatelt, et ka matid välja 
vedada ja teha ka djudo töötuba.  
Aprillis võiks teha eraldi koosoleku, kus perepäeva korraldust arutada.  
 
2) Direktor tutvustas teise võõrkeele küsitluse tulemusi, Savernas võitis hispaania keel (direktor lubas 
tulemusi Stuudiumis jagada). Haridusministeerum eeldab selle rakendamist alates 1. septembist 2023, 
see saab olema keeruline. Väga raske on leida õpetajaid.  
2. valikkeele lisamine peaks olema süsteemselt välja töötatud ja pikema aja vältel, hetkel tuli väga 
kiiresti. Homme on ARNO inimestega infotund, ehk saab siis targemaks. Lisaks ei ole teada, kas riik 
annab selleks lisaraha. Lihtne see teise võõrkeele sissetoomine olema ei saa.  
 
Samuti muutub ka kehalise kasvatuse programm liikumisõpetuseks. Aprilli vaheajal vaatavad 
aineõpetajad üle oma ainekava osas õppekava ja vajadusel kohendatakse.   
 
3)  Kooli eelarve – järgmisel nädalal läheb kõrvalhoone remondi hange üles.  
Vähenenud on majandamiskulud , küttele ja soojusenergiale minevad kulud (vajadusel küsitakse juurde).  
Vähenenud on ka üldine remondifond, suuri sisetöid plaanis pole, suurematest asjadest kahe ukse 
vahetus tuletõkkeuste vastu. 
Inventrari kulu sel aastal ei ole eelarvestatud.  
Vähenenud on ka tervishoiuteenuse, meditsiini- ja hügieenitarvetele kulud. Koolituskulud on 
vähenenud. Muutused on siiski väikesed.  
Lisaks on nüüd eri- ja vormiriietusele planeeritud kulu. Selle juurde võiks kevadel tagasi tulla, et kuidas 
hakkaks vormiriietust 1. klassist juurutama.  
Kui kuskilt tekib rahaline kitsikus, siis esikohale seatakse õppetöö ja õppekäigud.  
Tulles tagasi remoni juurde, siis see on lähiaja küsimus, et millal käiku läheb. Õpetajad on välja öelnud, 
et galerii kahe maja vahel oleks ülioluline – tekiks terviklik kompleks.  
Kokkuvõte: hoolekogu on tutvunud eelarvega, volikogu poolt on see vastu võetud.  



 
4) KIVA programmiga liitumine – sel aastal oleks liitumine läinud kiireks. Küsimus on, et kas liituda. 
Liitumine käib õppeaastast, seega sügisel saab ka veel arutada.  
i) KiVa programmiga liitumine toob kaasa lisatööd klassijuhatajale,  
ii) 250 eurone väljaminek, ei ole eelarvet koormav.  
Täna on ca 120 kooli (1/4 koolidest) programmiga liitunud.  
 
Järgmine koosolek toimub 10. mail, kus arutatakse perepäeva korraldamist. Kutsume Stuudiumi 
vahendusel koosolekuga liituma ka teisi lapsevanemaid.  
 
 
 
 
 


